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משה פוזיילוב: התחלנו בעמדת נחיתות קשה מאד. אני חושב שהרגשנו את החבל על הצוואר. אם

לא שאנחנו  ובדרך  מוחשי  יותר  הרבה  היה  זה  לאוקטובר  ב-8  או  ב-7  תוקף  היה  חיזבאללה 

לסף ישראל  את  להביא  האיראנים  של  הגדולה  התכנית  קרה.  לא  זה  להסבירה  עדיין  יודעים 

הכרעה יחד עם הפרוקסי שלה הפכה למלכודת מוות של אותם פרוקסי – איפה סינוואר היום אם

בכלל, נסראללה כבר לא איתנו וכן הצמרת של הארגון שלו.

כשישראל מנצחת ומראה כזו עליונות יש הרבה יותר אפשרויות לקימת קואליציה אזורית. יש פה

מספיק מדינות באזור שפוחדות מהאיראנים ויצטרפו אלינו. יש פה הרבה הזדמנויות.

הראיון התקיים ברדיו דרום, בתאריך 01.10.2024.
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